

一、下载安装APP

1.扫描下方二维码或者打开手机App store/手机应用市场搜索“i-Cam+”下载安装。



二、注册登录账号

1.打开APP点击注册账号，输入手机号或邮箱地址并点击同意用户协议，点击注册按钮获取验证码。（为了更好的用户体验，请允许所有通知权限，避免通知获取不到）




2.输入验证码由下一步。（如果是邮箱注册，没有找到验证码，可以点击验证码刷新按钮。）




3.设置登录密码。（为了您的密码安全，密码要求至少由以上英文字母与数字的组合）设置完成后点击注册按钮完成注册。




4.输入注册所用的手机号或邮箱地址后再次输入密码点击登录。




三、设备连接

1.点击“添加家庭或设备安装位置”根据提示输入家庭名称添加地址。



2.输入您的家庭名称后点击下一步。



3.输入国家或地区、省份等必填内容，点击完成。



4.点击添加智能设备。



7.如果蓝色LED没有闪烁，说明设备状态不正确，请按照设备说明书，再次检查蓝色LED灯是否打开，蓝色LED灯说明进入了配置状态。（以下图片仅供参考）



8.给设备起个名字，选择设备安装地址，点击下一步，APP默认设备名称为智能摄像头，用户也可以自己修改。



四、设备使用说明

点击进入家庭或设备安装地址



推送开关，点击可关闭推送。



设置按钮，点击可分享权限，选择开通云服务、删除设备



点击进入预览界面



点击可添加智能设备



9.APP会自动填入WiFi名称，请填写对应的WiFi密码，可选择二维码配置或者手动配置。



10.二维码配置：选择二维码配置，将手机屏幕放在设备镜头正前方30cm处，请保持手机正对二维码，摄像头扫描二维码后将APP会自动完成设备配置。



账户和增值业务管理



点击设置按钮进入设备设置、基本信息界面



可设置“存储管理、隐私翻牌、环境模式、PIR人体探测、休眠模式、电源开关、设备静音”设备静音“名称、ID、型号、固件版本、厂商、检查固件版本”等信息。



11.设置完成，设备自动进入设备列表界面，恭喜你，设备已经完成安装了。



12.关于PIR人体探测功能提示：
*设备设置中可以设定人体探测灵敏度，在人较多的场景下使用，建议关闭或者将设备设为低灵敏度，以避免不必要的探测误报和耗电。
*提醒：此状态下，设备不会进行人体感应探测。
*低：设备休眠状态下，连续探测到人体触发报警。
*中：设备休眠状态下，连续探测到人体触发报警。
*高：设备休眠状态下，连续探测到人体触发报警。



查看我的账户信息及修改密码；



查看云服务开通状态及开通云服务；



开通AI云存储添加人脸识别及查看人脸识别状态；



添加我的好友设置分享权限及查看好友列表；



通用设置声音及监控默认清晰度；



查看APP版本信息



点击左上角的日历图标，选择日期即可查看当前日期的所有云视频



选择你需要查看的日期即可查看当日的云视频



五、注意事项

1.设备属于低功耗产品，电池使用时间会受到设备使用频率影响，所以人体感应报警探测功能，在人较多的环境下使用，建议关闭或者将设备设为低灵敏度，以减少设备耗电和向次数长电池使用时间。
2.在安装过程中请确保安装环境网络正常，特别是在室外/门外交装，需要检查WiFi信号强度，如果WiFi信号比较弱，需要选择中频安装或增加WiFi中继改善信号。
3.本设备属于低功耗智能产品，可以支持APP远程唤醒，PIR人体探测唤醒，按唤醒后每次唤醒后工作一段时间后会自动进入休眠状态，设备的工作时间可以在APP菜单中设置。
4.因为中国大陆地区收不到Google的系统推送消息，需要在手机中打开APP的自动功能才可以收到推送消息
5.本设备提供一个月的免费云存储和人脸识别服务，在试用期结束后如果需要继续使用增值服务需要APP中购买。



APP使用说明简易手册

APP随着版本更新，会有一些修改，说明书仅供参考

1. APP INSTALLATION

(1.) Scan the following QR codes or search for "i-Cam+" from the AppStore(for iOS devices) or Google Play Store (for Android smartphones) to download and install the app.




2. APP REGISTRATION

(1.) Open the app then input your E-mail address then press "Register". Check and select to agree the agreement then your E-mail box will get an verification mail. (For better user's experience, please allow to open all permissions to avoid missing any notifications from the app.)



(2.) Set the login password and confirm the login password. Then press "Register" to next step. (For your password safety, the password requires more than 8 characters plus combination of letters)



(3.) We send a verify mail to you, go to your mail box click the link to complete the verification.



(4.) Enter your E-mail address, and password, click login. (APP will auto fill the account info)



3. WI-FI CONNECTION

(1.) Press 'Add Family' then set the room or position as per reminders.



(2.) Enter your family name and then press 'Next'.



(3.) Input the necessary information just like Country, Province, then press 'Done'.



(4.) Press 'Add a device' to add a smart device



(5.) Connect the device with power supply, and make sure your mobile phone is connected to an available Wi-Fi. Then press 'Setup device'.



(6.) After the power on the device, wait for the device blue LED are blinking Which means your device in pairing mode



(7.) If the device blue are not blinking, please press the power/call key to wake up the device first, then hold and press the RESET button until the blue indicator to light up and then release. The device will reboot and enter the pairing state.



(8.) Set the device name and select the device location before setup ,



(9.) The app will input the Wi-Fi name correctly, please input the correct Wi-Fi Password. Then you can choose the 'QR code configuration' or 'Sound wave configuration'.



(10.) QR code configuration: Select the QR code configuration then the mobile phone display a QR code. Use the device to scan to the QR code 10cm away from the mobile phone.



(11.) The device will enter to the device list automatically. Setup success! The device is ready to use.



(12.) Notes about PIR detection
*User can change the PIR detection sensitivity in device settings, we recommend to set sensitivity at "Disabled" or "Low" to reduce false alert and save the battery power in noisy environments.
*Disabled: disabled PIR detection.
*Low: delay 7 seconds, PIR detects a moving.
*Medium: delay 5 seconds, PIR detects a moving.
*High: delay 3 seconds, PIR detects a moving.



4. USING THE APP

Enter to select your family or smart device location



Turn on/off the push notification.



Settings: Sharing, Cloud storage, Delete the device.



Press to enter the preview section.



Press to add a smart device

Account and value-added account management

Smart device basic settings
Could set "Storage management, Flip screen, Environmental model,PIR detection, Sleep time, Power frequency, LED indicator, Device name"
Could check the information of "Device name, Device ID, Model, FW version, Manufacturer, Check for the FW updates."

Turn on/off the speaker
Screenshot
Playback switch "Micro SD memory" and "Cloud storage"
Take a video for the live view
Microphone - Speak to the smart device side.

Click the "Calendar" icon on the right top corner, then choose the date to playback the videos from cloud storage.



Choose the desired date to check all videos from the cloud.



5. SPECIAL NOTES!

(1.) The device is equipped with a rechargeable lithium battery. The battery life will be affected by the device wake-up time and the number of wake-ups. Therefore, the PIR sensor alarm detection function is used in a environment with a lot of people. It is recommended to turn off or set the device to low sensitivity to reduce device wake-up and call times extend battery life. When the battery is low, please charge the battery immediately.
(2.) Keep the device in range of your router. Make sure the device is placed close to the Wi-Fi router. If there has to be thick or insulated objects between the device and the Wi-Fi router, which may lead to weak Wi-Fi signal, please make sure the Wi-Fi signal is in good level before you start using the device.
(3.) It is a delicate device with low power consumption design. Everytime the device is awakened and will work for few seconds. After that, the device will enter standby mode to save power. You can set the work time in the app settings.
(4.) Because the mainland China does not receive Google's system push messages, you need to open the app's self-starting function in your phone to receive push messages.
(5.) This device provides one month of free cloud storage and face recognition services. If you need to continue using value-added services after the trial period expires, you need to purchase them in the app.



i-Cam+

User Guide

The user guide is for reference only. Screen shots displayed in this user's guide of the "i-Cam+" app may appear differently than those currently featured in your app as frequent updates and improvements.